

# ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué n° 60/11  
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

En l'affaire de l'incident aérien du 27 juillet 1955 (Etats-Unis c. Bulgarie), l'Agent du Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique a fait savoir qu'il renonçait à poursuivre la procédure.

Avisé de ce désistement par le Greffe, le Gouvernement bulgare a déclaré qu'il n'y faisait pas opposition. Dans ces conditions, la Cour internationale de Justice rendra incessamment une ordonnance prescrivant la radiation de cette affaire sur le rôle.

La Haye, le 19 mai 1960

I.C.J.

Communiqué No. 60/11  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the case concerning the Aerial Incident of 27 July 1955 (United States of America v. Bulgaria) the Agent for the Government of the United States of America has advised the Court that his Government desired to discontinue the proceedings.

The Bulgarian Government, having been informed by the Registry of this discontinuance, has stated that it does not oppose it. In these circumstances the International Court of Justice will shortly make an Order removing the case from the list.

The Hague, 19 May 1960.